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Enkel fråga ställd av Nujin Alacabek (V) till vård- och 

omsorgsnämndens ordförande Karl Henriksson (KD) om 

arbetsmiljön på äldreboendet Tallgården 

 

På kommunstyrelsens konferens så kunde vi b.la ta del av information om ett 

prognosticerat överskott i vård- och omsorgsnämnden. Samtidigt kommer det till 

min kännedom som oppositionsråd att ”personalen går på knäna” och att 

arbetsmiljön på äldreboendet Tallgården inte är bra, så pass att det uttrycks i att 

”snart orkar ingen längre”. Det talas om färre resurser, tung arbetsbelastning och 

mycket stress. Två undersköterskor/vårdbiträden och en ”löpare” (springer mellan 

olika avdelningar) har nu hand om fjorton boenden. Tidigare har det varit fyra 

undersköterskor/vårdbiträden på dagen respektive tre på kvällen som har haft 

hand om samma antal boenden. En ökad arbetsbelastning och stressig arbetsmiljö 

riskerar också att gå ut över de boende. Det ska även tilläggas att personalen på 

Tallgården har kämpat väldigt hårt med att hålla ställningarna under 

coronapandemin och är ett av de äldreboenden i kommunen som har klarat sig bra 

från smitta. Det ska de ha ett stort tack en eloge för och det minsta vi borde kunna 

göra är att se till att de har en bra arbetsmiljö. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor:  

 

Känner du till den arbetssituation som personalen på Tallgården har just nu, under 

ditt ordförandeskap i vård-och omsorgsnämnden? 

 

Är rådande arbetssituation på Tallgården något som vi kan förvänta oss på fler 

äldreboenden som ett resultat av koalitionens effektiviseringar? 

 

Kommer du att vidta åtgärder för att personalen på Tallgården ska få en bättre 

arbetsmiljö? 

 



Nujin Alacabek 


